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Styrelsemöte, 2020-09-06 
Protokoll fört vid styrelsemöte, Södra Mannabergs Samfällighetsförening 2020-09-06, Falkenberg. 

Närvarande 
Mattias Shamlo 

Josef Wolff 

Karl-Johan Karlsson 

Maria Hultén 

Henric Larsson 

Hanna Lund 

Magnus Wereen (länk) 

Sandra Guerrero (länk) 

 
Medborgarförslag 
Karla har skrivit medborgarförslag gällande belysning på gångväg mellan samfälligheterna som han 
kommer skicka in.  

Samfälligheten kan inte skriva under medborgarförslag, det måste vara enskilda personer. Alla i 
styrelsen skriver under som privatpersoner. 

Träd som skymmer sikt 
Tre tallar skymmer sikten vid en vägkorsning. Mattias kollar vidare på hur vi kan gå vidare med detta.  

Garantiärende markarbeten 
Några markarbeten krävs i området då entreprenören kört sönder marken vid byggen. 
Samfälligheten har inget ansvar för detta.  

Arbetsgrupp underhållsplan 
En arbetsgrupp för en underhållsplan av området måste tillsättas. Detta tas upp under nästa 
årsmöte.  

- Klippning av grönytor 
- Underhåll av murar  
- Underhåll av obebyggda tomter.  
- Blomlådor 
- Skottning 
- Sandning  
- Fällning av döda/sjuka träd 

Förslag att fortsätta sköta trimning själva under två röjardagar per år, juni och september.  

Övrigt 
- Frågan angående fler blomlådor tas upp till våren. Omplantering av blomlådor sköts av 

Henric/Karla/Hanna. 
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- Frågan gällande att ta ner friska träd ska inte tas upp i styrelsen, frågan får drivas mot 
markägaren. Styrelsen tar enbart upp frågor gällande fällning av sjuka/farliga träd. Mattias 
går ut med en skrivelse för att förtydliga styrelsens ansvar.  

- Frågor gällande byggnader som står utanför tomtgränser är i första hand markägarens 
ansvar, inte styrelsens.  

 

Vid protokollet Maria Hultén 

 

 

 

Maria Hultén

Mattias Shamlo
Justeras

Mattias Shamlo
Mattias Shamlo


